
Dagsorden til Lokalrådsmøde
Mandag den 22. august 2022,
kl. 19.00 – 21.00 i hallen

Deltagere: Søren (online), Kristina, Mark, Allan, Birgitte, Jesper, Sanne, Trine
Afbud: Per

Pkt
nr.

Dagsorden Referat

1 Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt.

2 Nyt fra arbejdsgrupper:
● Branding Gruppen

○ Informationsplatform
○ Salg af annoncer
○ Plan for relancering af film
○ Drift af infoskærme

● Vej og Park
○ Vestergade
○ Trampesti
○ Trafik i Nørregade (i samarbejde

med Erhvervsforeningen)
○ Omfartsvej
○ Ren By
○ Flagallé
○ Fortov Risagervej
○ Cykelsti - Jernvedvej
○ Lys i Verdensskoven - Sanne
○ Grønne områder

● Byggegrunde/lokalplaner
○ Status på boligforeningshuse på

Bavnehøj.

● Ældre
○ Status seniorboliger

● Børn & Unge / Skole og institutioner

● Teknik og Bygge
○ Drøftelse af lokalplaner for

Nørregade

● Økonomiudvalget

Per sørger for at lave et møde med Henrik.
Møde for tilflyttere droppes.

Trampesti:
Arbejdet med kanoplads er i gang.
Nye bordbænkesæt afventer færdig kanoplads.
Skilte/oversigtskort til trampesti mangler.
Forslag til indvielse - Aktiviteter og dato? Budget til
indvielse ca. 10.000kr.

Et par arbejdsdag mere så er projektet færdig.

Indvielse lørdag d. 17. eller søndag d. 18.
september 2022.
Kristina Skriver til borgmesteren om han vil klippe
snoren.

Aktiviteter kl. 13.00
● Pølser (spørg spejderne) + snobrød + øl

og sodavand
● Indvielse kl. 14

○ Jesper Frost
○ Sponsorer/fonde

● Kage

Birgitte, Sanne og Kristina er tovholdere.

P-båse er ikke med i budgetforhandlingerne igen.
Kristina tager fat i Hans Erik og spørger hvorfor.

Risagervej udsættes.

Birgitte har snakket med Betina Dybdal, gartner i
Gørding. Der er ikke gang i de store projekter pga.
separatkloakering. Der plantes snebærbuske i
stedet for bøgepur i chikanerne, da det er
nemmere at holde.
Rabatterne på Kirkevej er ikke særlig kønne, og
græsset er blevet rigtig højt og dækker for fortovet
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og for udsynet når man kører ud fra
Hessellundvej. Birgitte snakker med Bettina om
det.

3. Orientering om ansættelse af ny
landdistrikskoordinator Anne Marie Slaikjær (nu
lokalsamfundskoordinator)

Anne Marie vil gerne komme til et møde.
https://jv.dk/artikel/ildsj%C3%A6len-anne-marie-sk
al-hj%C3%A6lpe-lokalr%C3%A5dene-med-de-sto
re-projekter-jeg-elsker-at-v%C3%A6re-en-del-af-d
en-energi-der-er-i-de-sm%C3%A5-samfund

Inviteret til møde d. 7. september kl.18.30.

4. Drøftelse af forslag “Møde med lokale
politikere”.

● Hans Erik
● Kurt bjerrum
● Ulla Koman
● Henning Ravn

Møde d. 7. september kl. 19.30

5. Orientering
● Drøftelse af “Sæt skolen fri”
● Indlæg til lokalårbogen
● Hærværk i Johnsens Anlæg
● Borgerhenvendelse

Møde om “Sæt skolen fri”-projektet d. 10.
september 2022.på banegården i Bramming. Alle
er velkomne.

Indlæg til Lokalårbogen er indsendt. Er sendt
rundt lokalråd pr. mail.

Hærværk i Johnsens Anlæg: VI er blevet opfordret
af kommunen til at informere borgerne om, at
hærværket på træerne er blevet politianmeldt.

Vi har fået en borgerhenvendelse. Borgeren
ønsker et ur på banegården. Bedt borgeren om at
kontakte DSB. Borgeren er bekymret for stierne i
Verdensskoven til vinter. Er bange for at de bliver
sumpet. Bedt hende tage kontakt hvis det sker, så
tager vi fat i kommunen.

6. Nyt lokalrådsmedlem Udsat

7. Emner til Sognebladet + hjemmeside +
infoskærme
Husk deadline til Sognebladet!!!

Indlæg om trampesti.
Vi skal have lavet en præsentation af, hvad
lokalrådet egentlig laver til Sognebladet.
Ingen huller til flagstænger i Søndergade.

8. Evt.

9. Næste møde er: 14/9 flyttes til d. 7. september

Fremtidige møder

10/10 - Lokalrådsmøde
1/11 - Repræsentantskabsmøde - Afbud Søren (offshore)
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9/11 - Konstituering
6/12 - Julefrokost - Afbud Søren (offshore) Alternativ dato 14. eller 15. December?
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